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Številka: 032-005/2024- 
Datum: 10. oktobra 2024 
 
 

Z A P I S N I K  
 

11. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 10. oktobra 2024, s pričetkom 
ob 18. uri v mali dvorani Sokolskega doma Gorenja vas. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ciril Alič, Marija Bajt, Stjepan Benković, Anton Debeljak, Janez Dolinar, 
Zvonko Dolinar, Ana Gantar, Janez Hrovat, Blaž Kavčič, Vladimir Kavčič, Roman Kokalj, Vilma Kos, Žan 
Mahnič, Miha Mrak, Boštjan Pintar, Marija Prosen 
 
Opravičeno odsotna članica občinskega sveta: Martina Košir 
 
Ostali prisotni: Milan Janez Čadež, župan; Elizabeta Rakovec, Barbara Bogataj, Katarina Dolenc, občinska 
uprava; Sara Šibenik Rebec, Valentina Peterlin, Skupna občinska uprava Medobčinski inšpektorat in 
redarstvo; Iztok Hostnik, načelnik Upravne enote Škofja Loka; Aljoša Jasim Tahir, Boson d.o.o.; Jurij Krvina, 
predsednik nadzornega odbora občine; Tadeja Šubic, predsednica komisije za priznanja; Mateja Rant, 
Gorenjski glas, Podblegaške novice, Jana Jenko, Radio Sora 
 
Sejo vodi župan Milan Čadež, ki uvodoma vse prisotne lepo pozdravi ter ugotovi, da je ob začetku seje 
prisotnih 13 članov občinskega sveta.  
 
Župan predlaga v potrditev naslednji  
dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 13. 6. 2024 
2. Pobude, predlogi, vprašanja članov občinskega sveta 
3. Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Vrhnika za leto 2023 
4. Poročilo o delovanju Krajevnega urada Gorenja vas za leto 2023 
5. Celostna prometna strategija Občine Gorenja vas – Poljane 
6. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine Gorenja vas – Poljane v letu 2024 
7. Prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2025 
8. Končno poročilo nadzornega odbora občine o pregledu poslovanja občine v letu 2023 
9. Predlog občinskih nagrajencev za leto 2024 
10. Sklep o odvzemu statusa grajenega javnega dobra 
11. Razno 

 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je potrjen 
soglasno. 
 
K 1. točki 
Ob pregledu zapisnika 10. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 13. 6. 2024, 
ugotavljamo naslednje: 
 
Izvrševanje sklepov 10. redne seje: 
Sklep št. 76: sprejet zapisnik 10. redne seje, ki je bila 13. 6. 2024 
Sklep št. 77: sprejet Sklep o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta občine  
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Sklep št. 78: sprejet Odlok o razglasitvi arheološkega najdišča Sv. Martin za kulturni spomenik  
Sklep št. 79: sprejet Odlok o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Gorenja vas – Poljane  
Sklep št. 80: sprejet Odlok o spremembi Odloka o proračunu občine Gorenja vas – Poljane za leto 2024  
Sklep št. 81: sprejeta dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2024  
Sklep št. 82: potrjen odkup deleža Radia Sora, d.o.o. 
Sklep št. 83: sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske 
uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo Vrhnika  
Sklep št. 84: sprejet Pravilnik o spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini  
Sklep št. 85: sprejet Pravilnik o spodbujanju razvoja podjetništva v občini  
Sklep št. 86: imenovan nadomestni član Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Gorenja 
vas – Poljane kot predstavnik Osnovne šole Ivana Tavčarja  
Sklep št. 87: podano soglasje k imenovanju vršilke dolžnosti direktorja Zavoda Poljanska dolina 
Sklep št. 88: sprejet Sklep o odvzemu statusa grajenega javnega dobra  
 
Sklep št. 89: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme poročilo o izvrševanju sklepov in potrdi zapisnik 10. 
redne seje, ki je bila 13. 6. 2024, s tem da se morajo neizvršeni sklepi izvršiti, o izvrševanju pa je potrebno 
poročati. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki 
Roman Kokalj vpraša: 
- o napredku projekta ureditve krožišča na Trebiji, ki bi pomembno prispeval k umirjanju prometa na 
Trebiji, do ureditve pa je potrebno razmisliti kako pristopiti k umirjanju prometa na tem odseku, tudi v 
sodelovanju z medobčinskim redarstvom. Župan odgovori, da je pobudo gradnje krožišča na Trebiji že 
predstavil na Direkciji RS za infrastrukturo, izdelana je idejna zasnova, projektant bo pripravil tudi predlog 
umestitve pločnika do Vidoviča, potrebna bi bila tudi sanacija mostu; 
- kdaj je predviden pričetek del na cesti Trebija – Sovodenj. Župan pove, da je bila pogodba konec 
septembra poslana v podpis izbranemu izvajalcu; 
- o aktivnostih za obnovo ceste Gorenja vas – Hotavlje. Župan pove, da je v teku razpis za izbiro 
odkupovalca zemljišč;  
- ali se bo pričela obnova cesta Gorenja vas – Todraž. Župan pove, da je izvajalec že podpisal pogodbo, 
tako da se pričetek izvedbe del pričakuje še v letošnjem letu; 
- ali je na Trebiji mogoče dobiti nov vodni vir oziroma ali bi se lahko na Trebijo voda prečrpavala iz novega 
vodohrana v Kopačnici. Župan odgovori, da ima vse razpoložljive podatke v zvezi s pitno vodo sodelavka 
Tina Pintar Tratnik; 
- vpraša o aktivnostih glede Doma pod Planino. Župan odgovori, da se v zadnjem času s solastnikom dela 
objekta nista slišala. 
Janez Hrovat: 
- vpraša kdo je direktor STC Stari vrh. Župan odgovori, da je nadzorni svet potrdil Miha Mraka; 
- vpraša kdaj bo postavljen bankomat v Poljanah. Župan odgovori, da s KGZ Škofja Loka ni sklenjen dogovor 
o postavitvi bankomata, zato se predvideva postavitev na nekdanji lokaciji; 
- predlaga, da se na mostu v Žabjo vas zamenja povozni del in ograja ter uredi cesto v Žabji vasi v smeri 
proti Dolenji Dobravi, ki je bila poškodovana v neurju avgusta 2023. Anton Debeljak odgovori, da je 
saniranje poškodovane ceste že dogovorjeno z izvajalcem. 
Marija Prosen posreduje pobudi: 
- občana Jožeta Habjana: stanovalci Poljanske ceste in Tabra v Gorenji vasi imajo težave s truščem na cesti. 
Nasproti Gumi servisa na cesti Gorenja vas – Škofja Loka pride do ogromnega trušča, ko se večja vozila, 
prazna ali na pol prazna, peljejo proti Škofji Loki, zapeljejo čez luknjo, prikolica se privzdigne in povzroči 
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velik trušč, težavo bi bilo za urediti sej se to dogaja podnevi in ponoči. Župan odgovori, da je pobuda že 
bila posredovana koncesionarju za državne ceste, ki bo zadevo uredil; 
- občana Draga Demšarja, ki predlaga, da se uredi ozvočenje na Visokem na porokah. Župan pojasni, da je 
sprejeta odločitev, da ozvočenja na porokah ne bo. 
Janez Dolinar: 
- vpraša ali bo smučišče Stari vrh delovalo v sezoni 2024/25 ter od katerih faktorjev je delovanje odvisno. 
Župan odgovori, da je delovanje odvisno predvsem od naravnega faktorja; 
- ugotavlja, da so na odseku ceste Poljane - Stari vrh štiri delovišča in vpraša ali bodo do konca leta dela 
zaključena. Pripomni še, da se dela ne izvajajo ves čas enako intenzivno, različna je tudi debelina in utrditev 
nasutja. Župan pojasni, da bodo dela zaključena do konca leta ter da je naloga nadzornega, da preverja 
ustreznost nasutja;  
- vpraša kako napreduje gradnja Kulturnega doma Poljane, koliko sredstev je že bilo porabljenih za gradnjo 
ter koliko sredstev je še planiranih. Župan pojasni, da je zaključek del previden v letu 2025, trenutno pa 
se opremlja notranjost doma; 
- prosi za pripravo transparentnega pregleda koliko sredstev je bilo pridobljenih za protipoplavno obnovo, 
koliko je že porabljenih, koliko sredstev je še v rezervi in kaj se bo z njimi naredilo. Župan pojasni, da je 
bila škoda ocenjena v višini dobrih 32 milijonov, od katerih smo prejeli 40% predplačil, 12,5 milijonov. 
Sanacijska dela so potekala oziroma potekajo na 47 gradbiščih, 4/5 del je opravljenih. Elizabeta Rakovec 
še doda, da se informacije o izvedbi sanacij redno objavljajo na spletni strani občine in v Podblegaških 
novicah; 
- ugotavlja, da se čiščenje vodotokov ne izvaja, pritoki Sore so v glavnem še vsi zasuti, čiščenje bi bilo 
potrebno organizirati na način, da bi bil en koncesionar iz lokalnega okolja zadolžen za čiščenje celotne 
Poljanske Sore s pritoki. Župan pojasni, da je koncesionar za vzdrževanje vodotokov izbran s strani države 
na javnem razpisu. Pred sejo občinskega sveta je govoril s prvim odgovornim Direkcije za vode v Kranju, ki 
skrbi za porečje zgornje Save in njenih pritokov, predvsem na temo nezadovoljstva na področju čiščenja 
strug vodotokov v občini, ki ne sledi tempu sanacij s strani občine. 
Vilma Kos poda pobudo, da se postavi nadstrešek na avtobusnem postajališču v centru Poljan v smeri 
proti Javorjam. 
Blaž Kavčič vpraša kdaj bo sanirana cesta Todraž – Žirovski Vrh. Župan pove, da je plaz evidentiran, 
načrtovana je sanacija plazu, popravilo ograje in mostu.    
Žan Mahnič: 
- opozori na preozka parkirna mesta na parkirišču pred trgovino Mercator v Gorenji vasi. Župan pove, da 
bi bilo potrebno pobudo nasloviti na upravljavca objekta, parkirišča v lasti občine so le parkirišča v modri 
coni;  
- v razmislek poda predlog za preimenovanje Občine Gorenja vas – Poljane v Občino Poljanska dolina z 
namenom večje prepoznavnosti. Edini pomislek glede predloga je v kolikor bi ta sprememba občanom 
povzročila stroške z menjavo dokumentov. 
 
 
K 3. točki 
Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Vrhnika za leto 2023 predstavita Sara Šibenik Rebec, 
Valentina Peterlin, Skupna občinska uprava Medobčinski inšpektorat in redarstvo. 
 
Žan Mahnič predlaga, da se nadzor hitrosti razširi tudi na druge ceste v občini, da se ne izvaja le v Srednji 
vasi in na Hotavljah. 
Anton Debeljak prosi poročevalki za usmeritve glede nadzora ekoloških otokov z nadzornimi kamerami. 
 
Sklep št. 90: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane se seznani s Poročilom Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Vrhnika za leto 2023. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K 4. točki 
Poročilo o delovanju Krajevnega urada Gorenja vas za leto 2023 predstavi Iztok Hostnik, načelnik Upravne 
enote Škofja Loka. 
 
Sklep št. 91: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane se seznani s Poročilom o delovanju Krajevnega urada Gorenja 
vas za leto 2023. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 5. točki 
Postopek priprave Celostne prometne strategije Občine Gorenja vas – Poljane predstavi Aljoša Jasim Tahir, 
Boson d.o.o. 
 
Sklep št. 92: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep o pričetku priprave Celostne prometne strategije 
Občine Gorenja vas – Poljane in pooblasti župna za imenovanje delovnih skupin za izdelavo strategije. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 6. točki 
Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine Gorenja vas – Poljane v letu 2024 predstavi Katarina Dolenc. 

 
Sklep št. 93: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine 
Gorenja vas – Poljane v letu 2024 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 7. točki 
Prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2025 predstavi Katarina Dolenc. 
 
Janez Hrovat ugotavlja, da je višina investicije v Kulturni dom Poljane 5,6 milijonov evrov, s strani države 
je bilo pridobljeno le 45.000 evrov, ter vpraša ali se bo investicija financirala le iz lastnih sredstev. Župan 
pojasni, da je bila sklenjena pogodba z ministrstvom za sofinanciranje v višini 1,4 milijona evrov, pa se s 
strani države pogodba ne izpolnjuje. Za izpolnitev pogodbe je bilo potrebno poseči po pravnih sredstvih. 
445.000 evrov pa bo ob zaključku investicije pridobljenih še s strani Eko sklada. 
Ciril Alič ugotavlja da je za rekonstrukcijo Podružnične šole Javorje v letu 2025 načrtovanih le 20.000 evrov. 
Po nakupu zemljišča je bilo načrtovano, naj bi se takoj pričelo s postopkom pridobitve gradbenega 
dovoljenja. Elizabeta Rakovec pojasni, da je izdelana nova zasnova ureditve objekta v smeri, da zadosti 
vsem potrebam po prostorih, ki jih Krajevna skupnost Javorje potrebuje, presega pa sedanje zazidljivo 
območje po prostorskem planu občine. Glede na zaznane nestabilnosti tal pod obstoječim objektom in 
posledično ugotovljene poškodbe objekta, je bila prijavljena in tudi priznana škoda na objektu. Po Zakonu 
o obnovi se bo tako lahko hitreje izpeljal postopek širitev zazidljivosti s pomočjo t.i. poplavnega 
podrobnega prostorskega načrta, katerega izdelava je v sklepni fazi, po njegovem sprejemu na seji 
občinskega sveta pa se bo pristopilo k pridobivanju gradbenega dovoljenja. Strošek izdelave načrta v višini 
54.000 evrov je načrtovan na p.p. 95203, medtem ko je del sredstev za sanacijo načrtovan na p.p. 95206 
in se sredstva za rekonstrukcijo objekta iz redne postavke sploh ne bodo porabila. 
Roman Kokalj predlaga, da se za požarno varstvo in civilno zaščito nameni več sredstev kot planirano, saj 
se stroški delovanja zvišujejo. 
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Sklep št. 94: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas 
- Poljane za leto 2025 in ga daje v enomesečno javno obravnavo. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 8. točki 
Končno poročilo nadzornega odbora občine o pregledu poslovanja občine v letu 2023 predstavi Jurij Krvina, 
predsednik nadzornega odbora občine. 
 
Sklep št. 95: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Končno poročilo nadzornega odbora občine o 
pregledu poslovanja občine v letu 2023 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 9. točki 
Predlog občinskih nagrajencev za leto 2024, ki ga je pripravila Komisija za priznanja, predstavi Tadeja Šubic, 
predsednica komisije za priznanja. 
 
Župan pove, da je dan pred sejo občinskega sveta prejel sporočilo Vodovodne zadruge Blegoš, da je 
Planinsko društvo Gorenja vas vkopalo cevovod do čistilne naprave v vodovarstvenem območju I. reda. 
Po odločbi inšpektorice bi morali cevovod odstraniti, česar pa v določenem roku niso izvršili. Na podlagi 
zbranih informacij ter po posvetu s predlagateljico izrazi zadržek, da predlaga podelitev priznanja 
Planinskemu društvu Gorenja vas. 
 
Sklep št. 96: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme sklep, da se za leto 2024 podelijo naslednja priznanja 
občine Gorenja vas – Poljane: 
 
plaketa občine: 
Valentin Bogataj – za dragocen prispevek pri delovanju društev in razvoju kulture v občini, 
 
bronasto priznanje: 
Ivanka Možina – za socialni vzor in srčnost na področju rejništva, 
Ekipa prve pomoči Civilne zaščite Občine Gorenja vas – Poljane – za strokovno delo in dosežene 
izjemne uspehe na preverjanjih usposobljenosti ekip prve pomoči, 
Prostovoljno gasilsko društvo Poljane – za nesebično delo in modernizacijo v zadnjem desetletju, 
Športno društvo Marmor Hotavlje – za 30-letno uspešno delovanje društva in 
Uredniški odbor glasila Vaščan – za 50-letno prostovoljno raziskovanje in beleženje zgodovine Krajevne 
skupnosti Poljane. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 10. točki 
Predlagani Sklep o odvzemu statusa grajenega javnega dobra predstavi Barbara Bogataj. 
 
Sklep št. 97: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep o odvzemu statusa grajenega javnega dobra za 
nepremičnino parc. št. 941/8 k.o. Dolenčice v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Seja se zaključi ob 20.15 uri. 
 
 
Zapisala: 
Barbara Bogataj 
viš. svet. za spl. in pr. zadeve 

  
 
 

Milan Čadež 
župan 

 


